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Kära vänner! 

 

Så fort en månad går, mars har bara runnit iväg och snart är vi inne i 

april! Den senaste veckan har våren visat sig från sin bästa sida, solen 

har skinit från en klarblå himmel varje dag och alltfler göteborgare 

har suttit ute med näsan i vädret. Blommor börjar sticka upp i 

rabatterna både här och där, jag har hört en hackspetts idoga 

hackande och även sett årets fösta? citronfjäril. Så skynda er ut och 

njut medan det fina vädret varar! 

 

Som redan tidigare aviserats möts vi tisdagen den 1 april (inget 

aprilskämt!) på GKSS klockan 12.30. Programmet blir spännande, vi 

ska lära oss att falla rätt! Robin Persson från Göteborgs Judoklubb 

berättar om deras åldersanpassade fallpreventiva program, där de lär 

ut balans-och styrketräning samt falltekniker. Nog är väl detta något vi 

alla behöver lära mer om och träna på! 

Anmälan som vanligt till Kicki torsdagen den 27/3  19 – 21, telefon 

eller sms 0702-449571.Vid sms ange kost! 

Betala 200 kronor till Monica på PG 42 27 75-7 för lunchen.  

Vinlotteri som vanligt betalas på swish. 



 

I mars fick vi besök av Sjöräddningssällskapet, två entusiaster 

berättade om verksamheten, som funnits sedan1907. Man klarar sig 

helt på donerade medel utan bidrag från staten.  2500 frivilliga finns 

att kalla in alltefter behov, det kan röra sig om allt från båtar i sjönöd, 

soppatorsk till sjukdomsfall och olyckor på oländiga och avlägsna öar 

Det var en imponerande verksamhet de berättade om. 

 

Vårens fortsatta möten blir den 6/5 med besök av en florist, dags att 

planera för sommarens plantering på balkong och i trädgård!. 

Vvåravslutning i juni med utflykt till någon ö. Monica jobbar på detta, 

datum får vi återkomma till. 

 

I april gratulerar vi Kerstin Landin! 

 

Mari-Anne och Monica harvarit på DM och har nog något de vill 

förmedla därifrån, likaså vet vi att det inte blir något besök av våra 

vänner i Piteå förrän tidigast efter sommaren, Britt håller kontakten.   

 

Ni som inte har blivit fotograferade, gör er extra vackra till nästa 

möte, Eva M. står beredd med kameran efter mötet för att föreviga 

er! 

 

Vi ser fram emot att träffas på nästa möte och gå nu inte och trilla 

innan ni lärt er hur man ska göra…… 

Hälsar                 Eva 

 



 


